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Tid: 12:00
Plats: Styretrummet

Närvarande

Ordförande Carl Strandby
Vice Ordförande David Bååw

Kassör Axel Flordal
Sekreterare Linnea Hallin
Skyddsombud Emelie Lemann

Informationsansvarig Mijo Thoresson
Ordförande DP Lowe Fareld Krågen
Ordförande F6 Jesper Bergström

Ordförande FnollK Felix Hörnfeldt
Ordförande SNF Albert Vesterlund
Ordförande Foc Martin Bergström

Ordförande FARM Marcus Möller
Nyinvald ordförande Erik Broback

Nyinvald vice ordförande Felix ”Putt” Uddén
Nyinvald sekreterare Victor Salomonsson
Nyinvalt skyddsombud Mikael Eriksson

Nyinvald ordförande DP Lucas Kuszli
Nyinvald ordförande F6 Sanna Berntsson

Nyinvald ordförande SNF Beatriz Bento Hansson
Nyinvald ordförande Foc Jonas Bohlin

Sökande JämF Lotta Eriksson t.o.m. §4
Alexandra Jernstedt under §4

§1 Mötets öppnande Carl Strandby öppnar mötet kl. 12:01!

§2 Val av justerare Martin Bergström väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Victor Salomonsson, Lucas Kuszli, Sanna Berntsson, Beatriz Bento Hansson,
Lotta Eriksson och Alexandra Jernstedt adjungeras in med närvaro- och ytt-
randerätt.

§4 Fyllnadsval JämF Lotta Eriksson, Alexandra Jernstedt och Carl Strandby söker vakanta poster i
JämF. David tar över som mötesordförande. Carl tvingas till beachen eftersom
styretrummet är helt överfullt och han inte kommer ut vanliga vägen.
Lotta kommer in. Hon är 21, går TM19, har körkort och söker för att jämlik-
hetsfrågor är viktiga att ta upp på sektionen samt att det är viktigt att Nollan
kan vända sig till någon under mottagningen.
Emelie frågar om Lotta har någon hjärtefråga hon vill driva. Lotta vill driva
frågan om hur man når ut gymnasieelever för att få hit fler tjejer och hur man
tar vara på de tjejer vi redan har. Sanna frågar om Lotta vill göra nåt speciellt
under året. Lotta tycker det är kul att arra och vill göra något för Nollan under
mottagningen. Lotta går ut.
Alexandra kommer in. Hon är 19, går F21, har körkort och söker för att hon
tycker att det är viktigt att alla känner sig välkomna, sedda och hörda. Emelie
frågar om Alexandra har någon hjärtefråga. Alexandra tycker det är viktigt
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att man respekterar alla och att alla blir hörda och sedda. Sanna frågar om
Alexandra har något arr som hon vill anordna. Alexandra vill arra afternoon
tea. Hon säger att Nils sa att han ville ha ost- och vinkvällar och att det kan
vara trevligt med något i kontrast till det, därav fika. Alexandra går ut.
Carl kommer ut ur beachen. Han är 25, går F19, har körkort och söker för
att han brinner för jämlikhetsarbete och tycker det verkar intressant att en-
gagera sig nästkommande år, framförallt inom psykisk hälsa och vardagen för
studenter.
Sanna frågar om Carl har något arr han vill anordna. Carl vill ha en workshop
där man bjuder in sektionen och diskuterar hur man förbättrar olika aspek-
ter. Han vill involvera andra och fokusera mindre på trivselarr och mer på
göra-nytta-arr. Emelie frågar om Carl brinner extra för någon av diskrimine-
ringsgrunderna. Carl har ingen särskild han brinner för men han brinner lite
mindre för funkofobifrågor eftersom det känns mer sällsynt och inte lika nära
till hands. Carl återvänder till beachen.
Beslut: Att välja in Lotta Eriksson, Alexandra Jernstedt och Carl Strandby
som ledamöter i JämF.

§5 Runda bordet

§5.1 Kärnstyret David har jobbat på sin överlämning.
Emelie har gjort många saker. Hon har varit på SU och haft möte med stöd-
gruppen, vilket hon förklarar är en grupp man kan vända sig till om man mår
dåligt. Hon har även haft möte med JämF om mottagningen samt gjort egna
projekt som hon försöker avsluta innan hon går av.
Axel har varit på sEF. Det var ett utvärderingsmöte och han hoppas det blir
bättre nästa år. Inte för att det var dåligt men för att det har förbättringspo-
tential. Prelbudgeten gick igenom och han ska fixa den så den är rätt för det
är den inte. I övrigt har han bokfört och godkänt äskningar. Bakis bakade till
sektmötet och Kaffeollektivet har köpt kaffe.
Linnea har sålt lite, bland annat frackband inför balen. Hon har tagit emot
gnuggisar men inte sålt några eftersom de kom dagen efter sektionsmötet. Hon
har preppat inför nyckeldagen nästa vecka och säger åt alla på mötet att in-
formera sina kommittéer om att de ska dit. Hon har även varit på NU, vilket
egentligen är till för vice, och utskottsavslutning.
Mijo har fixat infosaker med mejl. Vi har bytt github och han har tittat på den
och bestämt lite om hur det ska fungera. Han arrangerar bal på söndag.
Carl var på invalsnatt för kärnstyret i fredags, tillsammans med resten av kärn-
styret och nyinvalda. I lördags tvättade han Maskins bautasten (mer om det
senare). Han var på KU i måndags. Det hände inte så mycket intressant föru-
tom att han fick reda på att IT har ajournerat sitt sektmöte eftersom de inte
har någon ordförande. Han har mejlat en del och gjort styretarbete. Han var
på möte med stödgruppen och JämF.

§5.2 DP DP hade inval i torsdags. Lowe tycker att de har ”bra efterträdare, eller ... helt
okej”. Det var finDuP i fredags. Det är de nypåsatta som har DuP imorgon.

§5.3 F6 F6 har fått många fina barn. Alla deras barn är fina. De preppar gasque med
barnen och sitter med där de behövs. Annars planerar de överlämningar.

§5.4 FnollK FnollK hade teambuilding i helgen. De var i Lysekil, där det var fint väder. De
har haft många möten och varit på olika sittningar, senast nollkalas igår. Det
är minimottagning på lördag för de som skriver matte- och fysikprovet och på
söndag ska FnollK puffa balen. De taggar planeringsvecka och ET-raj.
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§5.5 SNF SNF hade sitt sista möte med PA i måndags. Student Voice satt uppe hela
dagen igår och Albert har sammanställt det.

§5.6 Foc Foc var på sektionsmötet i torsdags. De hade en framgångsrik försäljning och
presentation.

§5.7 FARM FARM har haft möte med Volvo och Infotiv.

§6 Äskningar Det har kommit in två äskningar.

§6.1 3D-teamet 3D-teamet har äskat för upprätthållandet av deras domän samt tidigare hosting
av deras hemsida Axel tänkte mejla Spidera och kolla med dem först.

§6.2 Björn Rosenström DP och DPP har äskat för 150 000 kr för att boka Björn Rosenström till
pubrundan. Axel tänkte ignorera den helt. Vi ska uppenbarligen inte godkänna
den. Lucas drar tillbaka äskningen.

§7 Utbildningar Det kommer några utbildningar för de nyinvalda. Carl presenterar dem.

§7.1 Ability to act Ability to act 9 augusti, anmälan senast 24 maj. Det är en utbildning om
våldsprevention, dvs att den handlar om hur man hanterar konflikter och våld-
samma situationer. Fem personer per sektion ska anmäla sig. FnollK har redan
gått den. Carl föreslår att två från DP, två från F6 samt Mikael anmäler sig.

§7.2 SUS SUS-utbildning 23 och 24 maj, anmälan senast en dag innan. Carl frågar om
DP och F6 har fått informationen. DP har anmält två och F6 har anmält tre.

§8 Modulbilder Felix har information till de nyinvalda. Han skickade ett mejl men alla har inte
fått tillgång till mejlen. FnollK vill ha in modulbilderna innan första juni. Felix
rekommenderar att kontakta Foton och ta bilder redan nästa vecka. För de som
inte fått sina ovvar än får man ta pateternas.

§9 Bautasten Carl fick ett samtal i lördags från en på maskin som sa ”Hej det är nån F som
klottrat på vår bautasten och vi har Grisfest ikväll”. Carl svarade att vi löser
det och tvättar bautastenen. Det kändes lite för bråttom för att hinna hitta
vem som gjorde det och tvinga den personen till att tvätta. Carl, Lowe, Selma,
Jesper, Näz, Linnea och Mijo ställde upp och tvättade.
Carl ger kontentan: om man busar bör man fixa det när man blir tillsagd. Det
är inte tillåtet att busa med andra sektioner. Det är inte heller andra sektioner
man busar med utan det är styret som behöver fixa det. Om man verkligen ska
busa, använd lättlöslig färg.

§10 Sommarlov Det är sommar snart.

§10.1 Väggar Carl fick ett mejl från Chalmers fastigheter som vill måla väggarna på Focus.
Det är fönsterväggen, baren samt kortsidan på baren som ska målas. De vill
måla vecka 24 och möte vecka 23 för att förbereda sig. Det är vecka 20 nu. De
kommer inte måla fantomenväggen. De vill ha en liten träff så de kan peka ut
vilka möbler som ska fixas. Carl tänker att David och DP och nya ska vara
här då. Vi behöver flytta flipper. Martin säger att det förhoppningsvis går att
ställa flippren i mitten av Focus och inte i styretrummet. Jesper undrar vilken
färg det blir och Albert svarar att det troligtvis blir vitt och att de ska fixa alla
ojämnheter.

§10.2 Focus och bokningar Carl säger att många sektioner låser sektionslokalen helt och låter inte studenter
vara där under sommaren. Han frågar hur vi vill göra. Jesper påpekar att folk
på F pluggar under sommaren och då är det gött att sitta någon annanstans
än hemma.
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Carl frågar hur vi gör med bokningar av Focus. Martin svarar att inga bok-
ningar är tillåtna. Kylarna kommer vara utdragna stolarna uppställda. Det är
gjort för att man inte ska vara där. Lucas säger att ingen bokar Focus under
sommaren. Albert säger att vi har aldrig låst Focus men att det är släckt och
undanplockat.

§10.3 Sista styretmötet Carl frågar vad som behöver göras inför sista styretmötet. Emelie undrar om
vi kan ha det i ett annat rum. Carl kan boka något.

§10.4 Start efter sommaren Carl frågar när FnollK drar igång efter sommaren. Felix svarar att FnollK bör-
jar tre veckor innan mottagningen och de vill ha tillbaka F6 och DP en vecka
innan mottagningen. Sanna och Axel har räknat med två veckor innan. Lucas
är tillgänglig hela sommaren men ska höra med patrullen. Carl föreslår att
kärnstyret är med på den. Vi bjöd på korv för de som var med och planera-
de. Andra sektioner har större teambuilding. David säger att det lär vara ett
stormöte precis innan mottagningen och Albert säger att det har använts som
teambuilding, till exempel att man åkt Härryda, men att det försvann under
pandemin.

§10.5 Sommartips Carl frågar vad som är bra för nyinvalda att tänka på under sommaren. Axel
säger kolla brevlådan för i helvete. Albert säger kolla brevlådan en gång till.
Mijo säger att det enda som gick fel i somras var att det var två fakturor
i ett kuvert så kolla fakturor också. Mikael säger att man ska kolla igenom
alla torrvaror och plasta in dem. Det har varit silverfiskinvasioner i skrubben
tidigare år. Carl säger att man inte heller ska lämna saker som inte är torrvaror.

§11 Övriga frågor

§11.1 Access till matskrubben Felix vill att FnollK ska få access till matskrubben. Alla, även sittande F6
och DP, antar att FnollK har det. Jesper frågar vilka saker de behöver från
skrubben. Felix svarar att de framförallt vill kunna öppna under mottagningen.
Carl säger att de brukar behöva vispar, riskokare, matberedare och liknande.
Lucas tycker de borde ha det. Mikael säger att de kan få det så länge de inte
ställer saker där.

§11.2 Student Voice Albert har sammanställt resultaten från Student Voice. Folk gillar att äta lunch
i studentlokalen, vilket visserligen är var postern satt. Folk tycker det är för få
studieplatser och de är stressade, särskilt i LP4. Det finns data på styretdriven.

§11.3 Heap David har fått mejl från ett företag, Heap, som försökt komma i kontakt med
FARM. Marcus ska ta tag i det.

§11.4 Fika Linnea undrar om alla tagit fika. Det har de inte. Fikan skickas runt.

§11.5 Mejl från vSO Carl fick mejl från vSO om en HLR-utbildning. Axel säger att det det borde
gå till FIF. Carl vidarebefordrar den till FIF. Han tycker det är rimligt att de
har någon som kan HLR.

§12 Mötets avslutande Carl Strandby avslutar mötet kl. 13:00!

Carl Strandby
Ordförande

Linnea Hallin
Sekreterare

Martin Bergström
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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